

Court Martial Appeal Court of
Canada



Cour d'appel de la cour martiale du
Canada

Federal Court



Cour fédérale

JUDICIAL APPOINTMENTS

OTTAWA, February 6, 2015 – Prime Minister Stephen Harper today announced the following appointment:

The Honourable B. Richard Bell has been appointed a judge of the Federal Court of Canada, a judge of the Court Martial Appeal Court of Canada, and Chief Justice of the Court Martial Appeal Court of Canada. Previously, he was appointed a judge of the Court of Appeal of New Brunswick in 2007, and a judge of the Court of Queen's Bench of New Brunswick, Trial Division, in 2006. Mr. Justice Bell replaces the Honourable E.P. Blanchard, who passed away on June 27, 2014.

<http://www.pm.gc.ca/eng/news/2015/02/06/prime-minister-stephen-harper-announces-tax-court-canada-and-court-martial-appeal>

http://www.justice.gc.ca/eng/news-nouv/ja-nj/2015/doc_33097.html

NOMINATIONS À LA MAGISTRATURE

OTTAWA, le 6 février 2015 – Le Premier ministre Stephen Harper a annoncé aujourd'hui une nomination à la magistrature :

L'honorable B. Richard Bell a été nommé juge de la Cour fédérale du Canada, juge de la Cour d'appel de la cour martiale du Canada et juge en chef de la Cour d'appel de la cour martiale du Canada. Auparavant, il avait été nommé juge de la Cour d'appel du Nouveau-Brunswick en 2007, et juge de la Cour du Banc de la Reine du Nouveau-Brunswick (Division de première instance) en 2006. M. le juge Bell remplace l'honorable E.P. Blanchard, qui est décédé le 27 juin 2014.

<http://www.pm.gc.ca/fra/nouvelles/2015/02/06/premier-ministre-stephen-harper-annonce-des-nominations-la-cour-canadienne-de>

http://www.justice.gc.ca/fra/nouv-news/nj-ja/2015/doc_33097.html

Andrew Baumberg
Media Contact / Liaison avec les médias
Federal Court / Cour fédérale
Tel. / Tél. : (613) 947-3177

Chantelle Bowers
Media Contact / Liaison avec les médias
Court Martial Appeal Court of Canada / Cour
d'appel de la cour martiale du Canada
Tel. / Tél. : (613) 995-5063